



Verslag vergadering DB 04/05/2020 via **Google Duo**

Aanwezig : - Guido Moeyersoons (verslag) - Tim Holvoet - Erik Van Aerschot - Filip Soetaert- Andre Vangroenweghe - Karl Laverge

Verontschuldigd : François Lievens - Adamczyk Mieczyslaw -  
**Herinstallatie DB Regio Handbal Oost West**

Voorzitter: Soetaert Filip

Ondervoorzitter: Van Aerschot Erik

Secretaris : Van Aerschot Erik ( ai )

Competitieleider : Moeyersoons Guido

Penningmeester: De Pauw Kris

Leden : Adamczyk Mieczyslaw , Tim Holvoet , Karl Laverge , François Lievens , Andre Vangroenweghe .

Jeugd comité : Eddy De Vlieger , Tim Holvoet , Guido Moeyersoons

Sport comité : François Lievens , Van Aerschot Erik, Van Beveren Jurgen , Van Cauwenberghe Luc .

Scheidsrechters Comité: Adamczyk Mieczyslaw , Wilfried De Boeck , Stefaan Degryse , Jozef De Proft , Walter Janssens ( aanduidingen) , , Jean-Paul Verschelde( aanduidingen), Guy Kerremans

## **1. Woord van de voorzitter**

We danken alle clubs voor het vertrouwen dat ze opnieuw hebben gegeven aan het regiobestuur om de regio handbal Oost West verder te besturen .

## **2. Goedkeuring verslag vorige vergadering**

Het verslag van de vorige vergadering word goedgekeurd en is aan de clubs en de VHV verzonden.

Goedkeuring verslag algemene vergadering Regio handbal Oost West

### **3. Nazicht nog niet afgewerkte items**

Briefing Vergadering regio's met VHV penningmeester: wegens de corona uitgesteld.

### **4. Brieven/mails in, uit**

#### IN :

- ⇒ 2 clubs merkten op dat we de M15 waren vergeten
- ⇒ HBC Dendermonde wil vrijwillig zakken uit Liga 1 naar regio of eventueel indien toegestaan naar Liga 3 .
- ⇒ Lijst leveringsplicht voor de clubs handbal Oost West => geen opmerkingen , doorsturen aan alle leden van het DB .
- ⇒ Vraag HC Izegem in 20-21 B ploeg dames met enkele 15 jarigen ? Guido zal vraag stellen over hoeveel meisjes het gaat en hun juiste gegevens . We willen het beperken tot max 3 per wedstrijd.

#### UIT :

- ⇒ Vraag akkoord met uitzonderlijke algemene vergadering aan alle clubsecretarissen .
- ⇒ Doorsturen financieel verslag 2019 + voorstel begroting 2020 aan alle clubsecretarissen samen met een overzicht van de activiteiten van 2019 en de geplande activiteiten voor 20-21 , samen met vraag naar kandidaten voor het regio DB en vraag voor kandidaat RVB VHV . Dit dient ook aan de VHV gezonden te worden .
- ⇒ Vraag aan alle clubsecretarissen om het huidige DB regio Oost West opnieuw machtiging te geven om verder te besturen .
- ⇒ Lijst met boetes per club ( verschenen in de verslagen van het DB ) en deelnemers cursussen aan VHV penningmeester voor facturatie aan de clubs .
- ⇒ Verslag van de activiteiten van 2019 en geplande activiteiten 2020 voor jaarboek VHV .

### **5. Competitie senioren en jeugd**

- ⇒ Vanuit de VHV kregen we een overzicht van alle wedstrijden die op de toernooien U8 U10 en U12 zijn gespeeld alles amen zijn 307 wedstrijdjes gespeeld in onze regio.

### **6. Scheidsrechters**

- ⇒ Zie brieven in

## 7. Begeleiding JSR

- ⇒ François zal nog een poging doen om de clubbegeleiders eens fysiek samen te brengen zo gauw als deze mogelijkheid zich voordoet.

## 8. Website

- ⇒ In het vorige verslag stond een verkeerd jaartal , o Jeugdturnooiën U8 U10 en U12 moet zijn zullen vanaf 2019 – 2020

- ⇒ Vraag webmaster , mogelijkheid tot inschrijven voor nieuwsbrief op de site doen of niet ?

We denken niet dat dit een meerwaarde is voor de regio , de geïnteresseerden kunnen alles terugvinden op onze regio site . Het is volgens ons beter dat de clubs zelf zorgen voor hun werking enz bekend te maken via hun eigen gekende kanalen .

## 9. Financiën

- ⇒ Zie brieven uit

## 10. Selecties

- ⇒ Alle werking ligt voorlopig stil

## 11. Varia

- ⇒ Plannen we een evaluatievergadering ? we willen dit ook op een alternatieve manier doen of eventueel in de maand juni .
- ⇒ -cursus scheidsrechter , hiervoor zal Guido een mail sturen met de vraag hoe de vorderingen zijn voor de vernieuwing van de cursussen .
- ⇒ -bijscholing scheidrechters
- ⇒ -cursus T.O. regio , indien de VHV cursus over een dag zou plaatsvinden heeft deze misschien nog weinig zin .
- ⇒ -Cursus T.O. VHV zie cursus sr
- ⇒ -Bijscholing T.O. (?) zijn deze dit jaar nodig ? zijn er wijzigingen ? indien niet zien wij het nut daar niet van in .
- ⇒ -cursus Jeugdscheidsrechter
- ⇒ Wie geeft de cursussen en wie zetelt er in de werkgroep cursussen van de VHV. Wat is er gewijzigd of blijft alles zoals het was ( vooral cursus T.O. voorstel een dag ) ? Guido stuurt een mail naar de VHV hieromtrent .

**Volgende vergadering 1 juni 20.00u,**  
**afhankelijk van de toestand op dat moment Vip zaal Hekers**  
**Zwijnaarde**